

Title (en)

BLOOMING PLANT IMPLANT.

Title (de)

IMPLANTAT FÜR BLUMENPFLANZEN.

Title (fr)

IMPLANT POUR PLANTES A FLEURS.

Publication

EP 0205426 A1 19861230 (EN)

Application

EP 85900573 A 19841231

Priority

US 8402137 W 19841231

Abstract (en)

[origin: WO8603933A1] A method and system for implanting a gift or message (11), within a blooming plant (1), includes removing a plug (3), from the base portion (5) of a plant bud to form a channel (7), through which a gift or message (11) is implanted within a central portion of the plant. The plug is replaced and sealed with grafting wax (19). Upon subsequent blooming of the plant, the gift or message (11) is exposed to open sight.

Abstract (fr)

Un procédé et un système d'implantation d'un cadeau ou d'un message (11) dans une plante à fleurs (1) comprend l'extraction d'un bouchon (3) de la partie de base (5) du bouton d'une plante, afin de former un canal (7) par lequel on introduit un cadeau ou un message (11) dans une partie centrale de la plante. Le bouchon est remis en place et scellé avec de la cire de greffage (19). Lorsque, par la suite, la plante fleurit, le cadeau ou message (11) est exposé à la vue.

IPC 1-7

A01G 1/06

IPC 8 full level

A01G 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01G 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8603933A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8603933 A1 19860717; EP 0205426 A1 19861230

DOCDB simple family (application)

US 8402137 W 19841231; EP 85900573 A 19841231